
Forslaget til anvendelse af den øgede sundhedsindsats skal sendes til høring i beboer- og pårørenderåd mv. 
i botilbud.  
 

Pårørenderådet Område Ørum: 

”Vi vil gerne anerkende, at der er fokus på sundhed og hygiejne, og at der tydeligt ses sammenhæng og 
effekt af det øgede fokus i indsatsen nu vedr. Covid  -f.eks på nedgangen i øvrige infektionssygdomme. 

Vi ønsker, hvis der investeres i ansættelse af hygiejne-sygeplejerske, at denne må få en decentral 
funktion også ude på botilbuddene og blandt borgerne. Vi tænker ikke en central kontoransat, men en 
der kommer ud og giver sparring, vejledning samt instruerer samt afprøver. Vi forestiller os, at 
målgruppen godt kan være både borger og personale. 

Vi er enige i det forsatte fokus på at forebygge alle infektionssygdomme.  

Indsendt af Inge Bomholt, Karin Frederiksen og Bente og Ole Thornberg. 

 


